
Bestyrelsesmøde den 10.06.2015 

 

 
Deltagere: Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen, Camilla Trier Wolbro 

Ulrik Sørensen og Jesper Østergaard Jensen 

 

Afbud: Eli Ege 

 

Dagsorden : 

  

1. Siden sidst:  Forårscontainerne blev hurtig fyldte. Fremover vil der blive henvist til at 

grene skal skæres i småstykker. Det blev diskuteret om der skal bestilles 

2 containere til grønt om foråret.   

  

2.         Status på økonomi:  

    Kassen er tom. Festkassen har 4000,- tilgode fra grundejerforeningen.  

  Regning fra Container er ikke modtaget. 

 

3. Mangler vedr. etab. Kantsten: 

 

 a. Opkørsel ved Mølleager 11: 

  Finn er blevet oplyst vedr. opkørselen. Han vil sørge for at 

få det lavet 

 

 b. Manglende rep. Af opkørsler ved Mølledalen 2, 4 og evt. 1: 

  Finn har indvilliget i at lave det.   

 

 c.  Generel udseende mv:  

  Der er konstateret en løs kantsten ved rundingen på udfor Mølleager 15 

  Det vil blive undersøgt om det er et generelt problem.       

 

4. Orientering vedr. betalingen af defekt kloakbrønd ved Mølleager 11: 

  

    Grundejerforeningen har besluttet at betale regningen, for at skabe den 

  gode tone med vandværket. 

 

5. Orientering omkring oliesituationen på Mølleager 11, Mølledalen 8og 10: 

   

  De er godt i gang med arbejdet. Det forventes at være færdiggjort i uge 

  32. Beplantning vil blive udført senere. Kommunen har sagt nej til at  

  lave dræn mellem Mølleager 11 og Mølledalen 8. 

 

6.  Sommerfest: Festudvalget vil arbejde på at arrangere en sensommerfest.  

   Grundejerforeningen undersøger om der skal lejes telt og om vejen skal 

   afspærres. Hel Pattegris med det hele blev foreslået.  

    

7.  Vejformand – kloaktømning: 

  Vejens brønde er blevet tømt. 



   

8. Evt.:  Det blev diskuteret om det ville være en god ide, at udarbejde en  

  rollebekrivelse for de forskellige bestyrelsesmedlemmers poster. 

  Klaus arbejder på at opdatere hjemmesiden og gøre den mere  

  brugervenlig. 


